

Library Opening Hours in Summer 圖書館夏季開放時間

Please be informed that from Sunday, 7 June 2020 to Sunday, 16 August 2020, Mong Man Wai Library on Tai Po Campus and Tseung Kwan O Study Centre Learning Commons will implement Summer Opening Hours. LP/F and G/F of MMW Library will resume 24-hour opening from 10 am, Sunday, 7 June 2020 onward. Please also note that TKOSC Learning Commons will open at 10:30 am on Monday to Saturday, and it will be renamed as “Tseung Kwan O Study Centre Library” with effect from 1 July 2020.

For details of other library special service arrangements before classes start on campus after summer break, please refer to our [announcement on 1 June 2020](#).

For further information or assistance, please contact our Information Counter by phone 2948-6653 or by email libinfo@eduhk.hk.

由2020年6月7日(星期日)至2020年8月16日(星期日)·蒙民偉圖書館及將軍澳教學中心學習共享將會實施夏季開放時間。蒙民偉圖書館低層平台及地下亦將於2020年6月7日上午10時起回復24小時開放。此外·將軍澳教學中心學習共享由週一至週六將於早上10時30分開放·並將由2020年7月1日起改名「將軍澳教學中心圖書館」。

有關暑假後校園開課前的圖書館特別服務安排·請參閱圖書館 [2020年6月1日的公佈](#)。

如有查詢·請致電 2948-6653 或電郵 libinfo@eduhk.hk 聯絡圖書館諮詢服務台。

	Mong Man Wai Library 蒙民偉圖書館			TKOSC Learning Commons (will be renamed TKOSC Library w.e.f. 1 July 2020) 將軍澳教學中心學習共享 (2020年7月1日起改名 將軍澳教學中心圖書館)	
	LP/F and G/F* 低層平台及地下*	1/F to 4/F 一樓至四樓	All Counters 所有服務台	Public Area 閱覽區	Counter 服務台
Monday to Friday 星期一至五	Open 24 hours 二十四小時開放	08:30-22:00	08:30-22:00	10:30-22:00	10:30-22:00
Saturday 星期六	Open 24 hours 二十四小時開放	08:30-19:00	10:30-19:00	10:30-18:00	10:30-13:00 14:00-18:00
Sunday 星期日	Open 24 hours 二十四小時開放	10:00-18:00	13:00-18:00	Closed 暫停服務	Closed 暫停服務
Public Holidays 公眾假期 25/6/2020, 1/7/2020	Open 24 hours 二十四小時開放	Closed 暫停服務	Closed 暫停服務	Closed 暫停服務	Closed 暫停服務

* LP/F and G/F of MMW Library will be temporarily closed for campus-wide periodic inspection and testing of electrical installations from 7 pm on Saturday, 13 June 2020 to 10 am on Sunday, 14 June 2020.

因大埔校園進行電力裝置定期檢測·蒙民偉圖書館低層平台及地下須於2020年6月13日(星期六)晚上7時至2020年6月14日(星期日)上午10時暫停開放。

Sidney Cheng, Librarian
圖書館館長 鄭保瑛
3 June 2020